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Abstract (en)
The anti-shear safety system for an automatic door (1) such as an up-and-over door, operated by a drive and having a main feeler (4) along its lower
edge to interrupt the motor, has contact elements (7, 8) in the shearing zones along the edges (1c, 1d) of the door, connected in series with the main
feeler. The contact elements are in the form of elongated deformable tubes with inner electrical contacts that stop the motor when they touch, while
the main feeler can be optical, with emitting/ receiving cells, or a cable.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif de sécurité pour porte automatique comportant un tablier (1) actionné par des moyens moteurs,
comprenant un palpeur principal (4) associé sur toute sa longueur à l'un des bords (1a) du tablier (1) et apte à interrompre le fonctionnement des
moyens moteurs, caractérisé en ce qu'il comporte des moyens de contact (7, 8) situés au niveau des zones de cisaillement engendrées par le
mouvement du tablier (1) de la porte automatique, aptes à interrompre le fonctionnement des moyens moteurs, les dits moyens de contact (7, 8)
étant disposés en série avec le palpeur principal (4). <IMAGE>
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